
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1555
Vil ministeren oplyse, hvor regeringens ekstra bevillingen til domstolene på henholdsvis 
25 og 47,5 millioner kroner i 2021 og 2022 til bunkebekæmpelse, stammer fra? Vil 
ministeren supplerende redegøre for, hvordan de enkelte byretter har eller forventes 
at disponere over midlerne, herunder hvor mange jurister eller kontorfunktionærer de 
enkelte retter har eller forventer at rekruttere til afvikling af sager?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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Offentligt


